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Kam spraviti čokolado?
V naš blok že ne, pravijo stanovalci z
Bratovševe ploščadi 34

Na tej ploščadi je namreč v
stanovanjskih lamelah s parni-
mi Stevilkam! od 16 do 38 v
ktetnih prostorih - v tako ime-
novanem suterenu - 1.200
kvadratnih metrov površin na-
menjenih skladiščem. Ker ce-
na teh prostorov ni bila vklju-
čer>a v -Ctsto cano kvadrat-
nega metra stanovanjske povr-
Sine, ki so jo plačali stanovalci
ob nakupu stanovanj. jih je nji-
hov lastnik - SploSno gradbe-
no podjetje Grosuplje, sklenil
oddati ali prodatl.

Tako j0 v lemelah 18 in 20
najeJa skladiične prostor«
Iskra, na Bratovievi plošfiadi
34 jih je odkupila delovna or-
ganizacija Industrija čokotade,
bonbonov in pociva Pionir iz
Subotice. v lameli 36 pa jih je
sploSno gradbeno podjetje
Grosuplje prodalo Ijubljanski
Birografiki Bori.

Vse lepo in prav, boste deja-
li. Stanovatci Bratovževe plo-
SČadi 32, 34 in 36 pa ne mislijo
tako. Ne strinjajo se z izdajo
gradbenega dovoljenja »Pio-
nirju- \z Subotice, da bi st v
suterenu na Bratovževt pio-
Sčadi 34 uredil skladiščne pro-
store.

Med ugovori navajajo, da v
teh stanovanjskih objektih ni
predvidenih prostorov za deio-
vanje hišne samouprave, za in-
teresne dejavnosti mladih, niti
za shranjevanje otroških vo-
zičkov in kolesarnice. Zaradi
vamosti bi tudi Želeli tmeti
neokrnjen dostop do ventilov
toplovodne, plinske in vodovo-
dne napetjave v skladišču.

Predvsem pa moti stanoval-
ce pot do skladiSča. Menijo. da
bi kamioni ovlraii lokalni do-
voz v skupne garaže v drugi
kieti lamet 34, 36 in 38. Pr) ma-
nevriranju pa bi tovornjaki za-

viratl tudl promet na glavni ce-
sti.

Ker je bil dostop do skladiSČ
in parkirnih prostorov načrto-
van že v osnovnem projektu iz
Ulice 7. septembra, je strokov-
na služba Komiteja za promet
tn zveze pri Skupsčini mesta
Ljubljane, po ogledu položaja,
meniia, da zaradi dovoza v
skladišče, promet ne bo ovi-
ran.

Na občinskem Komiteju za
urbanizem, gradbene zadeve,
komunalno in stanovanjsko
gospodaratvo so prejeli od in-
vestitorja vso potrebno doku-
mentacijo za phdobitev grad-
benega dovoljenja za izvedbo
zaključnih det v omenjenih
skladiščnih prostorih. Investi-
tor je tudi *e decembra leta
1980 s hiSnim svetom Bratov-
ževe ploščadi 34 sklenil po-
godbo o soudeležbi pri teko-
čem vzdrževanju zaskladiSČne
prostore, ki so dostopni stro-

kovnim delavcem zaradi vzdr-
ževanja dimnikov in ostalih na-
peljav.

Na seji koordinacijskega od-
bora za izgradnjo soseske BS-
7, aprila 1960, so se hišni sveti
skupaj s krajevno skupnostjo
pogovarjali o nakupu nekate-

Tih skladiSčnih prostorov za
potrebe hišne samouprave v
tamelah 17, 19. 21, 23, 25, 27,
16. 16, 20 in 36. Pradstavnikov
hišnega sveta z Bratovževe
ploščadi 34 pa očitno ni bilo
med njimi. V nekalerih lamelah
Bratovževe ploščadi so hišni
sveti vzeli v najem nekaj pro-
storov za svoje delovanje.

Ker »Pionir- \z Subotice ne
posega v lastništvo skupnth
prostorov hišnega sveta, niti
ne ogroža njegovih pravic. je
občinski Komite za urbanizem,
gradbene zadeve, komunalno
in stanovanjsko gospodarstvo
izdal gradbeno dovoljenje za
dokončno ureditev skladiščnih
prostorov in izvedbo nadstre-
ška pri vhodu v omenjeno
skladišče.

Res je, da gradimo stano-
vanjske soseske predvsem za
Ijudi in ne za skladiščenje.
Omeniti pa moramo, da je bila
v zazidalnem načrtu na vsej
Bratovževi ploŠČadi predvide-
na tudi izgradnja lokalov za
malo obrt in usluge, katerih
uporabniki bi imeli svoja skla-
dišča v suterenskih prostorih
nekaterih tamel. Zaradi omeje-
vanja naložb pa lokali še danes
niso postavtjeni in vprašanje
je, Če sploh kdaj bodo. Skladi-
šča v objektth pa so ostala.

Res pa je tudi to, da bi si
morali v današnjem težkem
gospodarskem položaju vst,
tudi krajani soseske 8S-7 pri-
zadevati, da bi že zgrajene ob-
jekte, v katere so bila vioiena
precejSnja družbena sredstva,
čimbofj smotrno tzkoristili.

VIDA PETROVClČ


